
Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Administracji                          

i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Miejskiej w Wodzisławiu VIII kadencji  

2018-2024 

 Komisja została powołana uchwałą Nr I/4/2018 Rady Gminy Wodzisław  z dnia                        

22 listopada 2018 roku. W skład komisji  weszło 7 radnych tj.: 

- Wojciech Gądek, Krzysztof Krupa, Hubert Galiński, Justyna Królikowska, Przemysław 

Nowak, Stanisław Skalmierski, Jarosław Straszak.  

Przewodniczącym komisji został wybrany radny Wojciech Gądek, a Wiceprzewodniczącym  

radny Krzysztof Krupa. W dniu 28 października 2022 roku z członkostwa w Komisji 

zrezygnował Radny Przemysław Nowak.   

Zakres działania komisji obejmowały sprawy: 

- ochrony zdrowia, 

- pomocy społecznej,  

- porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli oraz ochrony przeciwpożarowej                            

i przeciwpowodziowej,  

- utrzymania gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej, 

- wspierania i upowszechniania idei samorządowej.  

W VIII kadencji Komisja odbyła łącznie 34 posiedzenia oraz 25 posiedzeń z innymi stałymi 

Komisjami Rady.  

Podczas prac Komisji wydano opinie do 56 projektów uchwał, 34 opinie dot. zakresu 

działania Komisji oraz 1 opinię dot. pisma. Wypracowano również 8 wniosków, które zostały 

przekazane do realizacji Burmistrzowi Miasta i Gminy.  

Corocznie Komisja zapoznawała się z informacjami na temat:  

-  bezpieczeństwa pożarowego i cywilnego w gminie przedstawianego przez Komendanta 

Gminnego OSP oraz na temat bezpieczeństwa w gminie przedstawianego przez Kierownika 

Komisariatu Policji w Sędziszowie, 

- działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Wodzisławiu, 

- problemów związanych z patologią społeczną, 

- działalności Gminnego Ośrodka Zdrowia w Wodzisławiu, 

- oceny zasobów pomocy społecznej, 

 - realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii, 

- z działalności Rady Społecznej GOZ w Wodzisławiu, 

  Zapoznano się również ze stanem mieszkań komunalnych.  

Komisja corocznie była inicjatorem przeprowadzania konkursu „Najpiękniejsza wieś”.  

    Przewodniczący Komisji 
     /…/ Wojciech Gądek  

  

 


